
    

 

Zapisnik sestanka AO PD Domžale, 10. junij 2021 
 
Prisotni: Matej Ogorevc (načelnik), Urška Jerenec, Meta Vidovič, Barbara Bajcer, Francka Maleš, Blaž Gerčar, 
Andrej Pečjak, Andrej Stuchly, Vinko Maleš, Jasna Pečjak, Urban Urbanc, Ambrož Terčič, Janez Cerar, Aleš 
Janžekovič, Miha Košir. 
 
Sestanek je sklical in vodil načelnik. 
 

1. SKUPNE POLETNE AKTIVNOSTI 

• med 19. in 21. junijem 2021 se bo na Kamniškem sedlu odvijal 11. Benkotov memorial 
(organizator Aleš Janžekovič). Potekal naj bi brez posebnosti, s poudarkom na druženju in plezanju 
v okoliških stenah. Prijave zbira Aleš Janžekovič. 

• V koledarju je med 5. in 11. julijem načrtovan tabor v Dolomitih. Jasna Pečjak je zbrane seznanila z 
interesom AO Železničar Ljubljana in AO Kranj po skupni organizaciji in izvedbi. Zbrani smo se 
strinjali, da je to dobra ideja in pooblastili Jasno za nadaljnje usklajevanja termina in lokacije. 
Zaradi omejitev prehajanja državne meje (zaradi širjenja bolezni Covid-19), obstaja realna 
možnost, za izvedbo tabora tudi izven Italije. 

 
2. POLETNO VAROVANJE OTROK NA STENI GARAŽNE HIŠE 
S strani PD Domžale in Zavoda za šport in rekreacijo Domžale, je bila podana pobuda za ponovno izvedbo 
poletnega varovanja otrok na steni garažne hiše. Dogovorili smo se za termine ob četrtkih v mesecu juliju 
in avgusti med 18. in 20. uro. 
 
Načelnik pripravi tabelo za vpis varovalcev in jo pošlje po mailing listi. V enem terminu morajo biti prisotni 
vsaj trije varovalci.  
 
3. INFRASTRUKTURA 
Plezališče Knezove skale pod Šumberkom je potrebno čiščenja. Predvsem v levem delu, kjer so lažje smeri, 
se je na policah in v smereh nabralo nekaj kamenja in drugega biološkega materiala. Prav tako se je po 
nekaterih smereh razrasla tanjša plast mahu ali alg, ki motijo pri plezanju. Omenjeno bo potrebno najprej 
fizično sčistiti, kasneje pa prositi tudi gasilce za pomoč pri »vodnem« čiščenju. Hkrati se preveri in očisti 
možnosti za nadelavo novih smeri. Nekaj prostora je še na skrajnem levem koncu (lažje smeri) in na 
skrajnem desnem, kjer bi lahko opremili še eno ali dve smeri za drytooling. 
 
Strinjali smo se, da se delavno akcijo izvede na četrtek popoldne. Sprva je bilo govora o 24. juniju, a bo 
akcija sklicana kasneje. Za sklic poskrbi načelnik. 
 
4. RAZNO 

• Jasna Pečjak je zbrane seznanila z željo UIAA po ponovni organizaciji tekme evropskega pokala v 
lednem plezanju v Domžalah v decembru 2021. Na to temo je potekala krajša razprava s 
predstavitvijo različnih stališč in mnenj, zaključili pa smo jo z naslednjim: Andrej Pečjak kot 
predstavnik v komisiji za ledno plezanje UIAA obvesti, da želimo za organizacijo prejeti tudi nekaj 
denarnih sredstev, saj je organizacija dogodka na takšnem nivoju, kot je bil v letih 2018 in 2019, 
finančno v precejšnje breme. Hkrati smo se strinjali da je načrtovanje mednarodnega tekmovanja v 
času, ko bo bila epidemija bolezni Covid-19 ponovno v porastu, še bolj zahtevno. Nekaj sprememb 
bi bilo potrebno izvesti tudi na organizacijski in izvedbeni ravno, predvsem z vidika človeških virov. 
Dokončno odločitev o organizaciji bomo sicer sprejeli po odgovoru UIAA. 

• Z željo po vzpodbudi poročanja o vzponih in gorniških dejavnosti članov na spletu, je načelnik 
predlagal »sistem korančka« in sicer z delitvijo klinov za objavo/objave. Ker med zbranimi ni bilo 
posebnega navdušenja nad idejo, stvar ne bo izvedena. Načelnik je zbrane vseeno pozval k 



    

vpisovanju opravljenih vzponov na spletno stran. Ne gre le za »hvaljenje« z vzponom. Predvsem 
gre tudi za predstavljanje odseka v javnosti. Tovrstne objave so referenca za nove člane oz. 
vzpodbuda k vpisu v alpinistično šolo. 

• Decembra načelniku poteče štiriletni mandat. Zbrane je obvestil z namero, da se ne želi potegovati 
za novega in jih spodbudil k razmisleku o novem načelniku ali načelnici. Menjava naj bi se 
načeloma zgodila na zaključku na Domžalskem domu na Mali planini. 

 
Sestanek je bil zaključen okoli 21.30. 
 

Zapisal: Matej Ogorevc 
 


